

**Villaägarnas Riksförbund  
Regionstyrelsen ABC**

**RS 1/18**

Protokoll fört vid regionstyrelsens sammanträde  
torsdagen den 1 mars kl.18.35 – 19:55  
Villaägarnas kontor, Rotebergsvägen 3, Sollentuna.

**Närvarande**

Kaj Bergenhill  
Ingemar Jonsson  
Per Salberg  
Venche Larsson  
Peter Östergren

ordförande  
vice ordförande  
ledamot  
”(via telefon)  
”

Tony Ruster

sammankallande valberedningen

Lena Rönngren Røssing  
Anna Nilsson  
Anton Sterner

regionchef  
föreningskonsulent  
”

**Anmäلت frånvaro**

Manizhe Afra  
Solveig Danielsson-Ekbom  
Östen Gidlund  
Pernilla van der Capellen

ledamot  
”  
”  
”

§ 1

**Sammanträdet öppnas**

Ordförande Kaj Bergenhill hälsade alla välkomna till årets första regionstyrelsemöte och förklarade samtidigt sammanträdet öppnat.

## § 2

### **Val av protokolljusterare**

RS **beslöt** utse Per Salberg att jämte ordförande justera sammanträdet's protokoll.

## § 3

### **Fastställande av dagordning**

RS **beslöt** godkänna det utsända förslaget till dagordning med tillägget att punkten delade föreningar flyttades från Övriga frågor till Regionrapport/ Aktivitetsrapport samt tillägg av frågan digitala sammanträden under Övriga frågor.

## § 4

### **Protokoll från föregående sammanträde**

RS **beslöt** lägga föregående protokoll med godkännande till handlingarna.

## § 5

### **Ekonomisk redovisning**

Kaj Bergenhill och Lena Rönngren Røssing gick igenom den slutgiltiga ekonomiska redovisningen för 2017. Orsakerna till att inte alla medel för 2017 är förbrukade är bland annat eftersläpning av fakturor samt osäkerhet runt vad som kommer att faktureras. Det konstaterades att 10% av kvarvarande medel kommer att flyttas över till regionmedel för 2018.

RS **beslöt** lägga den ekonomiska redovisningen till handlingarna.

## § 6

### **Regionrapport/Aktivitetsrapport**

Lena Rönngren Røssing gick muntligen igenom aktivitetsrapporten för tiden 1 januari till 1 mars.

Anna Nilsson gick igenom de pågående GDPR utbildningarna, de kommande kurserna för medlemmar i trädbeskrning respektive i att anlita hantverkare samt de under våren planerade VIP-kvällarna i samarbete med Brunnsvikens Trädgård och Måleributiken i Alvik.

Anton Sterner lämnade en statusrapport rörande arbetet med de delade föreningarna och föreningsenkäten gällande revisors- och kassörstjänster.

Lena Rönngren Røssing är regionernas representant i redaktionsrådet för Villaägaren och informerade regionstyrelsen om det förändringsarbete som påbörjats bl.a. avseende de lokala sidorna som numera har rubriken Nära dig.

Avslutningsvis konstaterade Lena Rönngren Røssing att regionkontoret har haft mycket kontakt med föreningsrepresentanter och medlemmar under årets två första månader, vilket sannolikt kan kopplas till de föreningsenkäter som skickats ut samt inbjudningarna till GDPR-utbildningarna.

RS **beslöt** lägga regionrapporten/aktivitetsrapporten till handlingarna.

## § 7

### **Rapport från FS 25-26 januari**

Peter Östergren gick igenom rapporten från FS-mötet och lyfte fram följande:

- Förbundets förnyelsegrad
- GDPR
- Jakob Eliasson, samhällspolitisk chef har slutat på förbundet
- Villaägarna har fått stor medial uppmärksamhet
- Årets förening
- Nya webben
- Föreningsenkäten

Rapporten lades därefter till handlingarna.

## § 8

### **Intressepolitiska gruppen (IPG)**

Kaj Bergenhill konstaterade att regionstyrelsen inväntar besked om hur arbetet inom IPG regional ska fortskrida.

§ 9

**Sammanträdesdatum RS 2018**

RS **beslöt** fastställa sammanträdesdatum för 2018 med det nya datumet (13 oktober) för höstmötet.

§ 10

**Förslag till budget 2018**

RS **beslöt** fastställa budgeten för 2018.

§ 11

**Regler för kretsbidrag**

RS **beslöt** fastställa riktlinjer för ekonomiska bidrag till kretsar i enlighet med utskickat förslag.

§ 12

**Regler för aktivitetsbidrag**

RS **beslöt** fastställa regler för aktivitetsbidrag till föreningar i enlighet med utskickat förslag.

§ 13

**Verksamhetsberättelse 2017**

Lena Rönngren Røssing gick kortfattat igenom verksamhetsberättelsen.  
RS konstaterade verksamhetsberättelsen vara mycket läsvärd och väl utformad.

RS **beslöt** fastställa verksamhetsberättelsen för 2017.

## § 14

### **Sammanställning introduktion**

RS **beslöt** bordlägga frågan till nästkommande regionstyrelsemöte den 22 mars och gav samtidigt AU i uppdrag att bereda ärendet.

## § 15

### **Rapport från regionkonferensen 27-28 januari**

Kaj Bergenhill och Ingemar Jonsson rapporterade från regionkonferensen till vilken representanter från alla regioner i form av regionordförande, regionstyrelseledamot samt regionchef var inbjudna.

Konferensens ämne var Villaägarnas riksförbunds framtida verksamhet och organisation.

Ett nytt möte med kommer att genomföras den 22 mars.

## § 16

### **Tema kommande RS-möten**

Kaj Bergenhill efterfrågade förslag på tema för kommande regionstyrelsemöten. Följande ämnen/föreläsare föreslogs.

- Forensisk utredare
- Trygghet och säkerhet - Lena Södersten, förbundsjurist
- SAMBO
- Marknads- och värvningsplan - Madeleine Björninger, marknads- och värvningschef
- Avtalsservitut – Gustaf Lunde, lantmätare

RS **beslöt** ge regionkontoret i uppdrag att bjuda in föreläsare enligt ovan. Det antecknas att föreläsningarna startar kl.17.00.

## § 17

### **Övriga frågor**

*Information rörande val av samordnare*

Kaj Bergenhill informerade om att han valts till samordnare för nomineringarna till förbundets valberedning.

*Digitala styrelsesammanträden*

Kaj Bergenhill tog upp frågan om möjlighet till digitala styrelsesammanträden för att underlätta deltagande.

§ 18

**Sammanträdet avslutar**

Kaj Bergenhill förklarade sammanträdet avslutat.

Vid protokollet

Lena Rönngren Røssing

Justeras

Kaj Bergenhill

Per Salberg